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Z A P I S N I K
sa 155. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 28. rujna 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu,
prostorno  uređenje  i  promet,  Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC  Delnice,  Zvezdana  Jerković,
ravnateljica  Dječjeg  vrtića  „Hlojkica“  Delnice,  Martina  Petranović,  službenica  Stručne  službe  za
obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Nikola Muvrin, Indira Rački Joskić, Tomislav Mrle
umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Dragan Abramović.

PLANSKI KOLEGIJ

MARTINA PETRANOVIĆ
- Zavodu  za  zapošljavanje  su  upućene  izmjene  Programa  za  još  3  osobe  za  stručno

osposobljavanje s VŠS. Čim se dobije suglasnost krenut će se s javnim pozivom.
- Nakon sjednice Gradskog vijeća potrebno je napisati zapisnike, poslati opće akte na nadzor u

Ured državne uprave, te poslati akte na objavu prije čega je potrebno iste lektorirati i izvršiti
korekturu.

- Sastanak s odvjetnikom da se vidi u kojoj su fazi pojedini predmeti.
- Aktivnosti vezane uz portira u zgradi gradske uprave.
- Danas u inspekcijski nadzor dolazi Inspekcija zaštite od požara.
- OTP banci  poslat  će  se  prijedlog vezan za  suglasnost  za  dobivanje rješenja  za formiranje

okućnice.
- Izdavanje dokumenata potrebnih za legalizaciju objekata.
- Nakon sjednice Socijalnog vijeća koja se danas održava bit će potrebno izraditi rješenja.
- Ukoliko je u proračunu predviđena stavka za sufinanciranje učenika harmonike, s Osnovnom

glazbenom školom sklopit će se ugovor.

GORDANA PISKAČ
- Supilova ulica: redoviti sastanci otklanjanje problema, dogovori na terenu vezani uz okućnice.
- Za sutra je zakazan sastanak s Palfingerom.
- U srijedu dolazi muzejska savjetnica, uz pomoć naših volonterki popisat će i pakirati građu.
- Izvršit  će  se  uviđaj  u  Lučicama,  Radnička  6  kako  bi  se  pregledali  radovi  na  uređenju

sanitarnih čvorova.



- S obzirom da oborinsku kanalizaciju na području Grada Delnica  imamo samo djelomično
ucrtanu, ovisno o financijskim sredstvima krenut će se sa snimkom kako bi se dao nalog da se
krene s ucrtavanjem.

DAVORIN KLOBUČAR
- Gradonačelnik  je  informirao  prisutne  da  je  iz  PGŽ  dobio  informaciju  da  je  gospodin

Medvedec podnio neopozivu ostavku na mjesto direktora GSC-a.
- Pripreme za Festival sportske rekreacije žena.
- Dogovor s protokolom PGŽ u svezi medijskih istupa GSC-a vezano na aktivnosti u Delnicama

i na Platku.
- U  pripremi  je  potpisivanje  ugovora  s  projektantom  glede  izrade  projekta  rekonstrukcije

nogometnog stadiona. Kao član Projektnog tima koji će pratiti Projekt Grad Delnice zastupat
će ili kolegica Piskač ili Grgurić.

- Bazen se puni već nekoliko dana i do kraja tjedna bit će spreman za korištenje. 

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- U pripremi je sjednica Vijeća roditelja te Odgajateljskog i Upravnog vijeća Vrtića.
- U pripremi je Financijski plan za sljedeću godinu.
- Prijava pripravnica Agenciji za odgoj i obrazovanje.
- danas šaljemo u agenciju za odgoj i obrazovanje prijavljujemo pripravnice.
- Ravnateljica  je  zamolila  sastanak  u  Uredu  gradonačelnika  na  temu  plaća  i  Kolektivnog

ugovora za zaposlene.

DAVORKA GRGURIĆ
- Započet će se sa sitnim popravcima na nerazvrstanim cestama u sklopu kojih idu i zemljani

radovi za cestu prema Croatia osiguranju.
- Radovi u Supilovoj ulici i na rasteretnom kanalu.
- Prometni  redar  dva  puta  dnevno  regulira  promet  na  raskršću  Supilove  i  Šetališta  I.G.

Kovačića.
- Postavljanje znakova za pješačke prijelaze na dijelovima naselja bliže centru.
- Kontrola računa KTD „Risnjak – Delnice“ i radova na javnim površinama.
- Izdavanje  rješenja  za  komunalnu  naknadu,  komunalni  doprinos  i  nelegalno  izgrađene

građevine.
- Predviđeno je provođenje bagatelne nabave za projekt Kendar, te za sanaciju fasade, stolarije i

krova Dječjeg vrtića.
- Zaprimljen je zahtjev udruge Re-Volt za uređenje Potoka s obzirom da su dobili sredstva od

„JANA – voda s porukom“. 
- Suglasnost za predizborni skup HDZ-a.
- Priprema dokumentacije za bagatelnu nabavu za kubuse na Trgu šumara i drvara.
- U pripremi je Odluka o prijevozu pokojnika.
- Davorin Klobučar zamolio je Komunalni odjel da kontaktira vlasnika ugostiteljskog objekta u

Brodu na Kupi da oliči fasadu objekta.
 

ĐULIO JUSUFI
- Nakon sjednice Gradskog vijeća izvršit će se dostava odluka nadležnim institucijama.
- Stanovi sa stanarskim pravom – usklađivanje s rješenjima o nasljeđivanju.
- Kvartalno izvješće o zaduživanju prema Ministarstvu financija.
- Knjiženje faktura, zatvaranje izvoda, kompenzacije, plaćanje obveza.
- Izvještaj o investiranju u zaštiti okoliša.

Dovršeno u 8,40



Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


